



**Obshchestvo i ekonomika. 2013-2024**

ISSN 0207--3676

URL - <http://oie.jes.su>

All right reserved

Issue 7 Volume . 2011

## **ECONOMICS AND ECONOMIC POLICY: THE IMPACT OF WORLD ECONOMIC CRISIS**

### **Abstract**

The paper analyzes the current discussions on the state of economics with special focus on the interrelationships between key ideas of economic theories and real actions of economic policy in the course of the global economic crisis. The global economic crisis showed the limited ability of mainstream in economics to service the economic practice, and, therefore, the attention of researchers and economic policymakers was drawn again to some alternative views in economics.

**Keywords list (en):** economics, economic crisis, economic policy

**Date of publication:** 31.07.2011

### **Citation link:**

ECONOMICS AND ECONOMIC POLICY: THE IMPACT OF WORLD ECONOMIC CRISIS // Obshchestvo i ekonomika. – 2011. – Issue 7 C. 131-142 .

URL: <https://oie.jes.su/s0207-36760000493-1-1-ru-3/>

# ЭКОНОМИЧЕСКАЯ НАУКА И ЭКОНОМИЧЕСКАЯ ПОЛИТИКА: ВЛИЯНИЕ МИРОВОГО ЭКОНОМИЧЕСКОГО КРИЗИСА

**Шерстнев Михаил**

## **Аннотация**

Статья содержит анализ текущих дискуссий в мире о состоянии экономической науки, особое внимание обращается на взаимосвязь экономических теорий с реальными мерами экономической политики в ходе глобального экономического кризиса. Глобальный экономический кризис четко выявил ограниченность возможности господствующих экономических идей служить решению насущных экономических проблем.

**Ключевые слова:** экономическая наука, экономический кризис, экономическая политика

**Дата публикации:** 31.07.2011

## **Ссылка для цитирования:**

Шерстнев М. ЭКОНОМИЧЕСКАЯ НАУКА И ЭКОНОМИЧЕСКАЯ ПОЛИТИКА: ВЛИЯНИЕ МИРОВОГО ЭКОНОМИЧЕСКОГО КРИЗИСА // Общество и экономика. – 2011. – Выпуск 7 С. 131-142 . URL: <https://oie.jes.su/s0207-36760000493-1-1-ru-3/>